



煥然壹居

2017 年 4 月 19 日發出之銷售安排資料所包括之住宅物業
Residential Properties Covered by the Information on Sales Arrangements issued on 19 April 2017

抽籤結果優先次序
Ballot Result

登記人 (包括所有聯名登記之登記人) · 須於 2017 年 4 月 27 日 (星期四) 攜同香港身份證或護照 (視屬何情況而定) · 購樓意向登記的正式收據及一張空白支票 (以備支付根據臨時買賣合約相等於樓價 5% 之臨時訂金的餘額) · 於以下列出的所屬組別的指定報到時段親身到達售樓處報到及登記 · 隨後按指示根據此抽籤結果的優先次序揀選指明住宅物業 · 於其相關組別的報到時段後的時間才到達售樓處的登記人將不享有參與揀選及購買該等指明住宅物業的資格。

On 27 April 2017 (Thursday), the registrant(s) (including all joint registrants) is/are required to bring along his/her/their Hong Kong Identity Card(s) or Passport(s) (as the case may be), the official receipt for the Registrant of Intent and a blank cheque (for payment of the balance of preliminary deposit which is equivalent to 5% of the purchase price under the preliminary agreement for sale and purchase) and attend The Sales Office and register in person according to the designated Attendance Registration Timeslot of the relevant Group set out below. Registrant(s) will be arranged to select the specified residential property in the order of priority according to this ballot result. Registrants who arrive at The Sales Office after the relevant attendance registration timeslot shall not be eligible to participate in the selection and purchase of the specified residential properties.

優先次序 The Order of Priority	所屬組別的揀樓日期 Date of Flat Selection of Groups	各組別的報到時段 Attendance Registration Timeslot of Groups
1 – 60	2017 年 4 月 27 日 (星期四) 27 April 2017 (Thursday)	上午 9:00 – 上午 9:30 9:00 a.m. – 9:30 a.m.
61 – 110	2017 年 4 月 27 日 (星期四) 27 April 2017 (Thursday)	中午 12:00 – 下午 12:30 12:00 noon – 12:30 p.m.

售樓處：九龍大角咀福全街六號地下

Sales Office: G/F, 6 Fuk Tsun Street, Tai Kok Tsui, Kowloon

上述抽籤根據 2017 年 4 月 19 日發出之銷售安排資料第 5 段進行。

The above balloting took place pursuant to paragraph 5 of the Information on Sales Arrangements issued on 19 April 2017.

為了維持售樓秩序及/或流暢地銷售指明住宅物業的目的，賣方保留權利在任何時間調整報到時段的時間和日期。任何報到時段的時間和日期的修改會張貼於售樓處及上載於賣方就發展項目指定的互聯網網站(www.urakaitak.hk)。登記人將不獲另行通知該等修改。

The Vendor reserves the right at any time, for the purposes of maintaining order at The Sales Office and/or facilitating smooth sale of the specified residential properties, to adjust the time and date of attendance registration timeslot. Any changes to the time and date of the attendance registration timeslot will be posted at The Sales Office and available at the Vendor's designated website for the Development (www.urakaitak.hk). Registrants will not be notified separately of such changes.

賣方保留權利在所有指明住宅物業已售出的情況下於任何時間關閉售樓處。

The Vendor reserves the right to close The Sales Office at any time if all the specified residential properties have been sold out.

請注意 2017 年 4 月 19 日發出之銷售安排資料所載之詳情。住宅物業之揀選將按照該銷售安排資料進行。

Please note the details set out in the Information on Sales Arrangements issued on 19 April 2017. The selection of the residential properties will be carried out in accordance with the said Information on Sales Arrangements.

如有任何爭議，賣方保留絕對權力以任何方式分配任何指明住宅物業予任何有意購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its absolute right to allocate any specified residential properties to any interested person by any method.

發出日期: 2017 年 4 月 25 日

Date of Issue: 25 April 2017

KT - URA Kai Tak Project
抽籤結果優先次序Ballot Result

抽籤日期及時間 Balloting Date & Time:
4/25/2017 2:47:24PM

<u>登記號碼</u> Registration No.	<u>優先次序</u> The Order of Priority
KT-1-0000048	1
KT-1-0000091	2
KT-1-0000006	3
KT-1-0000017	4
KT-1-0000104	5
KT-1-0000074	6
KT-1-0000014	7
KT-1-0000072	8
KT-1-0000081	9
KT-1-0000010	10
KT-1-0000018	11
KT-1-0000008	12
KT-1-0000090	13
KT-1-0000078	14
KT-1-0000049	15
KT-1-0000007	16
KT-1-0000043	17
KT-1-0000053	18
KT-1-0000110	19
KT-1-0000045	20
KT-1-0000089	21
KT-1-0000003	22
KT-1-0000054	23
KT-1-0000064	24
KT-1-0000004	25
KT-1-0000051	26
KT-1-0000028	27
KT-1-0000085	28
KT-1-0000079	29
KT-1-0000015	30

<u>登記號碼</u> Registration No.	<u>優先次序</u> The Order of Priority
KT-1-0000001	31
KT-1-0000105	32
KT-1-0000044	33
KT-1-0000102	34
KT-1-0000012	35
KT-1-0000029	36
KT-1-0000069	37
KT-1-0000061	38
KT-1-0000059	39
KT-1-0000031	40
KT-1-0000068	41
KT-1-0000035	42
KT-1-0000076	43
KT-1-0000037	44
KT-1-0000107	45
KT-1-0000100	46
KT-1-0000009	47
KT-1-0000034	48
KT-1-0000013	49
KT-1-0000097	50
KT-1-0000095	51
KT-1-0000033	52
KT-1-0000070	53
KT-1-0000036	54
KT-1-0000039	55
KT-1-0000066	56
KT-1-0000040	57
KT-1-0000011	58
KT-1-0000109	59
KT-1-0000032	60

<u>登記號碼</u> Registration No.	<u>優先次序</u> The Order of Priority
KT-1-0000099	61
KT-1-0000023	62
KT-1-0000077	63
KT-1-0000101	64
KT-1-0000057	65
KT-1-0000084	66
KT-1-0000056	67
KT-1-0000022	68
KT-1-0000019	69
KT-1-0000025	70
KT-1-0000087	71
KT-1-0000094	72
KT-1-0000083	73
KT-1-0000060	74
KT-1-0000046	75
KT-1-0000108	76
KT-1-0000086	77
KT-1-0000026	78
KT-1-0000041	79
KT-1-0000052	80
KT-1-0000042	81
KT-1-0000075	82
KT-1-0000106	83
KT-1-0000092	84
KT-1-0000063	85
KT-1-0000024	86
KT-1-0000082	87
KT-1-0000073	88
KT-1-0000050	89
KT-1-0000047	90

<u>登記號碼</u> Registration No.	<u>優先次序</u> The Order of Priority
KT-1-0000067	91
KT-1-0000103	92
KT-1-0000080	93
KT-1-0000096	94
KT-1-0000055	95
KT-1-0000088	96
KT-1-0000021	97
KT-1-0000002	98
KT-1-0000098	99
KT-1-0000058	100
KT-1-0000062	101
KT-1-0000020	102
KT-1-0000065	103
KT-1-0000005	104
KT-1-0000016	105
KT-1-0000038	106
KT-1-0000027	107
KT-1-0000071	108
KT-1-0000030	109
KT-1-0000093	110